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Årsmöte i Samfällighetsföreningen Cirkelbågen 2015 
 

Protokoll fört vid årsmöte i Samfällighetsföreningen Cirkelbågen 

 

Datum: 3 mars 2015 

Lokal:  Matsalen Fagersjöskolan   

Närvarande: 18 röstberättigade medlemmar enligt §2 nedan. 

 

§ 1. Ordförande Ted Linnes hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.   

§ 2. Upprop företogs varvid konstaterades att 18 av 38 hushåll var närvarande.   

§ 3. Mötet ansågs i behörig tid utlyst. 

§ 4. Som mötesfunktionärer valdes: 
 
Ordförande:   Ted Linnes 
Sekreterare:   Jakob Melkstam 
Justerande och rösträknare:  Hans Helin 
    Lasse Åkerlind 

§ 5. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs, Bilaga 1. Likaså föredrogs den ekonomiska 
redogörelsen, Bilaga 2. Årets resultat på 0 kr balanseras i ny räkning. 

§ 6. Revisionsberättelsen för 2014 föredrogs, godkändes och lades till handlingarna.  Bilaga 2. 

§ 7. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

§ 8. Underhållsplan 
Ordföranden informerade om vad Lupinas anläggningsavtal innebär. 2015 blir ett provår 
för anläggningsavtalet som är ettårigt. Slänterna diskuterades, vad ska göras där? Kicki 
Helin kom med förslag på Sockblomma. En tydligare underhållsplan efterlystes, styrelsen 
tar det till sig och återkommer med en långsiktig underhållsplan till höstmötet. 

§ 9. Budget och avgifter föredrogs. Ett förslag kom att höja avgifterna för att bygga upp en 
bättre underhållsfond. Mötet beslutade att höja avgifterna med 2000kr/år. Inbetalningarna 
för året blir då 2000+3000+3000kr. Med den justeringen fastställdes budgeten. Bilaga 2. 



 

 

 

 

 

 § 10.          Val av styrelse och suppleanter i Cirkelbågen för 2015 genomfördes. Mötet beslutade i 
enlighet med valberedningens (Jan Lundh och Lotta Dyall) förslag att utse följande personer: 
 
Styrelse 

Ordförande:Ted Linnes   Sitter kvar 1 år  

Kassör: Martin Ekeberg  Nyval 2 år  

Sekreterare:Jakob Melkstam  Sitter kvar 1 år 

Suppleant: Carina Wallnäs   Omvald 1 år 

 

Revisorer 

Revisor: Jon Kahn  Sitter kvar 1 år 

Revisor: Per Eriksson  Nyval 2 år 

Suppleant: Susanna Bengtsson   Sitter kvar 1 år  

Suppleant: Jan Lundh  Nyval 2 år  

 

Valberedning 

Valberedare: Lotta Dyall, sammankallande 

Valberedare: Jan Lundh 

 

Festkommite:   Inget förslag. 

 

§11. Motioner 

Inga motioner inkomna. 

 



 

 

 

 

  §12. Kalender – fastställande av datum 
 
Vårstädning 26/4  ( söndag) 
Majbrasa 30/4  
Sommarfest 12 eller 13:e juni 
Höstfest 22:a augusti 
Höststädning 24/10 (lördag) 
Höstmöte 2/11  
 

 
 

§13. Rapporter 

Kassör Lennart Stenius meddelar att soptömning från och med nu sker på torsdagar. 

Jon Kahn rapporterade från Magelungens vänner. Ny kraft och föryngring efterlyses i Magelungens 
vänner. 
 

 

§14. Övriga frågor 

Gemensamma ytor. Martin och Caroline Ekeberg redogjorde för den uppgift de fått från höstmötet att 
ta in förslag från föreningen om trivselytorna. Arbetet har påbörjats och en första plan visades, (den 
kommer under våren på mail också). Årsmötet ansåg att en utvecklingsplan för trivselytorna bör 
innefattas i underhållsplanen. 

Krokar till snöskyfflar är dåliga. Ett förslag är att fixa detta till städdagen. 

Gröna påsar till matavfall efterlyses. Lösningar på detta bör undersökas. 

Funkar inte snöröjningen på Skrattmåsvägen, eller är bilar felparkerade? Ring Trafik stockholm: 
08/651 0000 

 

 

§15. Mötets avslutning 

 



 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Jakob Melkstam 

Sekreterare 

 

 

Justeras: 

 
 
 

Hans Hellin Lasse Åkerlind         Ted Linnes 

Justerare   Justerare    Ordförande 

 


